
Protok61 Nr 29/2010 

z posicdzcnia Komisji Rcwizyjncj 


w dniu 7 Jipca 2010 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 14.00 

Lista obccnosci i porz'1cdek obrad stanowi'1c zal'1ccznik do protokotu. 

W posiedzcniu Komisji uczestniczyli : 

II Dyrektor Centrum Kultury "Zamek w Toszku" - Pani Joanna Karweta 

2/ Gt6wna Ksi~gowa Centrum Kultury Pani Lidia Kukowka 

Przcwodnicz'1ccy Komisji powital zcbranych i przcdstawit projckt porz~dku 


posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do proponowanego porz'1cdku obrad. 


Ad.l 
Dyrektor CK Pani Joanna Karweta przedstawila propozycj~ zamiany dwoch fili 
bibliotccznych : w Ligocic Toszcckiej i w Wilkowiczkach na punkty 
biblioteczne.W przypadku akceptacji propozycji nast'1cPi koniecznosc 
wprowadzcnia zmian do Statutu Centrum Kultury. 
W odpowicdzi na pytanie radnego Matheji 0 rZ'1cd wielkosci kosztow w/w filii -
Pani Karweta poinformowala , ze jest to kwota ok. 9.800 zL 
W podsumowaniu dyskusji nad w/w propozyej'1c cztonkowie Komisji zwrocili 
si~ 0 przygotowanic : 
- informacji : jakie oszcz~dnosci \Yynikn'1c z zamiany filii bibliotcczncj na punkt? 
- jaki b~dzic czas oczekiwania od momcntu zamowienia ksi1\.Zki do dostarczenia 
jej czytelnikowi ? 

- ilc razy i w jakich godzinach w tygodniu punkty biblioteczne b~d'1c czynnc ? 
Czlonkowie Komisji przyst'1cPili do omawiania przygotowanych materialow : 
I.Analiza dzialalnosci Dzialu Bibliotek za rok 2009 / zal. do protokolu I 
2.Analiza dzialalnosci Dzialu Bibliotck za I-sze p61rocze 20 lOr. I zal'1ccznik do 

protokolu I 
W trakcic dyskusji radny Michal Mathcja zaproponowal przygotowanic 
dodatkowcj informacji dot. czytelnictwa w punktach bibliotccznych. 
Kolcjne pytanie radnego dotyczylo : czy jest obowi<\Zek dokonywania zakupu 
czasopism? 
Dyrektor Ck poinformowala, ze takiego obowi'1czku nie rna ,jest to dccyzja 
Kierownika BibJioteki maj'1cca na celu przyci~ni~cie czyteinika. 
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Pan Matheja podkreslil , iz z przedstawionych danych wynika , i,e liczba 
wypozyczen nie wskazuje na przyci!\£anie czytelnik6w. 
Komisja zwr6cila si« 0 przygotowanie tytu16w oraz iloSei sztuk wszystkich 24 
czasoplsm. 
3/ Przewidywane wykonanie planu finansowego Centrum Kultury "Zamek w 

Toszku" za I-sze p61roeze 2010 r. / zal. do protOkOfU / 
Radny Michal Matheja zapytal : czy instytucja poniosla starty w zwi'lzku z 
okresem zaloby ? 
Pani Karweta poinformowala , ze poniesiono wezesniej koszty , ale strat nie 
bylo. 
W trakeie omawiania poszczeg61nyeh pozyeji radny Krystian Kielbasa zwr6cil 
uwag~ na niskie wykonanie np. w zuzyciu energii elektryeznej , wody 
Gl6wna Ksi«gowa CK Pani Lidia Kukowka poinformowala , ze wynika to z 
okresu rozliczeniowego np. faktura za grudzien I dot. cnergii elektryeznej / 
zostala wystawiona w lutym - w ci!\£u roku sytuaeja ta ulegnie zmianie. 
Zdaniem radnego przeslanie l'aktury nie mote trwac 2 miesi'lee. 
Pani Karweta poinformowala , ze jezeli Komisji stwierdzi , ze jest to raz'lca 
niekompetencja wystosuje pismo do Vattenfalla 0 szybsze przysylanie faktur. 
Pozostali czlonkowie Komisji poparli wypowiedz radnego Matheji , ktory 
stwierdzil , ze przyspieszanie faktur nie rna sensu, lepicj mice pieni'ldze przez 
dluzszy okres na koneie. 
lednakze radny Kielbasa podkreslil , ze niepokoi go duza rozbieznosc pomi«dzy 
planem, a szaeunkowym wykonaniem. 
W dalszym ci!\£u posiedzenia omawiano konieeznosc wykonania znakowania 
atrakeji turystycznej jak'ljest Zamek w Toszku. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja Rewizyjna jednoglosnie sformulowala 
wniosek : 0 uruchomienie proecdury znakowania znakiem E 22b lokalizaeji 
Zamku w Toszku i doprowadzenie do zakonezenia znakowania w terminie do 
I pazdziemika 20 lOr. 
41 Koszty dozynek w roku 2009 - zat. do protoko!u 
Po przeanalizowaniu materia!u radny Slawomir Zarzeeki zwrocH si« 0 

informaej« : do i1u sponsor6w wyst'lPiono w zwi'lzku z organizaej'l dozynek ? 
Pani Karweta poinformowala , ze przeprowadzono wiele rozm6w 
telefonicznych - pisma z prosb'l 0 sponsoring v.,'Ystosowano do tych , klorzy 
zadeklarowali pomoe. 
W dalszej cz«sei wypowiedzi radny jako przyklad poda! Gmin« Pyskowice , 
ktora na organizaeje tego typu imprez z Urz~du dostaje pomoe w granieach 
15-20 tys z1 , natomiast cala reszta kosztow jest pokrywana ze sponsoringu. 
Radny zwrocit si,< z prosb'l., aby w przysz}osci pisma z prosb't 0 srodki 
finansowe byly przekazywane za potwierdzeniem odbioru. 
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Dyrektor CK zaproponowala , aby nie narzucae procedur prowadzcnia 
dzialalnosci , gdyz starania s<\. na wysokim poziomie - bye moze nie zawsze 
wychodz<\.. 
Kolejnym tematem poruszonym przez Pana Zarzeckiego byla kwestia obslugi 
gastronomicznej , a w szczegolnosei nalewania piwa .Zdaniem radnego 
wykonanie tego zadania przez CK przyniesie niew<\.tpliwie wi~ksze zyski. 
Pani Karweta podkreslila , ze instytucja nie jest gotowa do nowych 
dodatkowych zadan - to co jest pochlania sily wszystkich pracownikow. 
Radny Krystian Kielbasa przekazal uwagi ,ktore pozostawily wielki niesmak, 
a dotyczyly braku pocz,<stunku dla uczestnikow korowodu dozynkowego. 
W podsumowaniu dyskusji dot. kosztow dozynek powiatowych na terenie 
Gminy Toszek - czlonkowie Komisji zwrocili si~ z pytaniem : ezy na 
organizacj't w/w imprezy byla dotacja z Powiatu i na co zostala przeznaczona ? 
Dyrektor CK poinformowala , ze Centrum Kultury takiej dotacji nie otrzyma!o, 
ponoe Powiat pokrywal pewne koszty we w!asnym zakresie. 
Pani Karweta poinformowala czlonkow Komisji 0 zaproszeniu do udzialu w 
projekcie "Zamki Obronne Europy" i 0 wyjezdzie na spotkanie organizacyjne. 
Radny Krzysztof Bartnicki zaproponowal , aby Pani Dyrektor blizszych 
informaeji w tej sprawie udzielila na najbIizszej Sesji Rady Miejskiej. 
Przewodnicz'tcy Komisji podzi~kowal Dyrektorowi i Glownej Ksi~gowej CK za 
udzial w posiedzeniu. 
W zwi'tzku z dyskusj't na temat wykorzystania dotacji dla CK na 
wspo!organizacj~ imprezy Zlot Zlotej Kaczki - Komisja sformulowala 
wniosek , aby kazda dodatkowa kwota dotacji dla Centrum Kultury byla 
rozliczana i przedstawiana Radzie Miejskiej . 

Ad.2 
W ramach wolnych wnioskow czlonkowie Komisji przeprowadzili dyskusj~ nad 
koniecznosci't usuni,<cia usterek wykonanyeh chodnik6w przy drogach 
powiatowych w Kotlinie I kwestia odprowadzenia wody 1i w Paczynie 
1chodnik si~ rozchodzi koniecznose wzmocnienia skarpy I. 

Po wyczerpaniu porz'tdku obrad Przewodnicz'tcy Komisji Pan Krystian Duda 
podzi~kowal zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 17.00 

prot~,:;~wala Przewodnicz<\.cy Komisji 

.~ "' -.--:,..------~-
~ 'sllan Duda DOrcWa PiJcha ~ 

http:Przewodnicz<\.cy

